

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 07-10-2025 02:02:41 PM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 07-10-2025 02:02:41 PM</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of RUMM FINANCIAL BROKERAGE was held on 11:00 On 07-10-2025 at ZOOM. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 59.1%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة رم للوساطة المالية بتاريخ 10-07-2025 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في وسائل الاتصال المرئي و المسموع وبنسبة حضور 59.1%.</p>
<p>Subject: Increasing the company's Capital</p>	<p>الموضوع: زيادة رأس المال</p>
<p>Outcomes from the meeting: Rejected</p>	<p>نتائج الاجتماع: رفض</p>
<p>Details of meeting in case agenda has been rejected:</p>	<p>التفاصيل في حال تم رفض أجنده الاجتماع:</p>
<p>47% approved the decision to increase the company's capital by an amount of (1,000,000) million Jordanian dinars, through a private subscription by the company's shareholders and/or a strategic partner or partners, and what this requires in terms of amending the article related to capital in the company's articles of association and bylaws, while 53% rejected the decision.</p>	<p>وافق ما نسبته 47% على قرار زيادة رأس مال الشركة بمبلغ (1,000,000) مليون دينار أردني، من خلال الاكتتاب الخاص بمساهمي الشركة و/أو شريك أو شركاء استراتيجيين، وما يستلزمه ذلك من تعديل المادة الخاصة برأس المال في عقد التأسيس و النظام الأساسي للشركة بينما رفض القرار 53%.</p>
<p>Subject: Other</p>	<p>الموضوع: آخر</p>
<p>1- The approval was unanimous to ratify the membership of Messrs. Anan Aseed Nimr Al-Saeed and Lutfi Muhammad Qasim Al-Aqrabawi as independent members. 2- The suspension of the company's activities, including the licensing of trading on behalf of third parties on the Amman Stock Exchange, and the consequent amendment of the company's objectives in the articles of association and bylaws, was unanimously rejected. 3- The filing of an insolvency declaration request in accordance with the provisions of applicable legislation was unanimously rejected .</p>	<p>1- تمت الموافقة بالاجماع على المصادقة على عضوية الساده عنان اسعيد نمر السعيد و السيد لطفي محمد قاسم العقرباوي عضوين مستقلين 2- تم الرفض بالاجماع على تعليق أعمال الشركة المتمثلة بترخيص التداول لحساب الغير في بورصة عمان، وما يستتبعه ذلك من تعديل غايات الشركة في عقد التأسيس والنظام الأساسي. 3- تم الرفض بالاجماع على تقديم طلب إشهار الإعسار وفضلاً لحكام التشريعات النافذة.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>